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《大学英语四级作文范文带翻译：天然气》

China is endowed with rich natural gas resources, ranking third globally in terms of total
reserves.

However, the domestic production falls short of meeting the demand, necessitating
heavy dependence on imports. To redress this situation, the Chinese government is
actively promoting natural gas production. 

In recent years, China has made remarkable strides in natural gas exploration and
development, discovering multiple large-scale natural gas fields and expanding its supply
sources. With the advance of technology, natural gas extraction and production
techniques have also improved. In the future, driven by the increasing awareness of
environmental protection and the need for clean energy, China's demand for natural gas
will continue to rise.

To meet this demand, China will further intensify its efforts in natural gas exploration
and development while strengthening international cooperation to promote the
development of the global natural gas industry.

中国拥有丰富的天然气资源，总储量居全球第三。

然而，国内产量无法满足需求，因此中国需要大量进口天然气。为解决供应不足的问
题，政府积极推动天然气产量的增长。

近年来，中国在天然气勘探和开发方面取得了显著进展，发现了多个大型天然气田并
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扩大了供应来源。科技的进步也提高了天然气的开采和生产技术。未来，随着环保意
识的增强和对清洁能源需求的增加，中国的天然气需求将继续攀升。

为满足需求，中国将继续加大天然气的勘探和开发力度并加强国际合作，推动全球天
然气产业的发展。

推荐阅读：

英语四级作文结尾怎么写好?四级作文结尾金句20个

英语四级作文如何避免跑题?跑题了会不会一分不给?

怎么备考英语四级作文?四级作文多少分?
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